
We will contact you once the tour is arranged. Thanks. 

Application for Vendor Experience Tour 

供應商體驗專場申請表 

A. Type of Company (please put a “” in the appropriate box(es) )

公司類型 (請勾選所有適用項目 ) :

Small and Medium Enterprises – 50% or above share owned by owner(s) who is/are Macau resident(s),   and 

employees are less than 100.       

中小企業（如屬法人商業企業主經營，百分之五十以上的資本由澳門居民擁有，僱員不超過一百人） 

 Small and Micro Enterprises – 50% or above share owned by owner(s) who is/are Macau resident(s),   and 

employees are less than 15.     

小微企（如屬法人商業企業主經營，百分之五十以上的資本由澳門居民擁有，僱員不超過十五人） 

 ”Made in Macao” Enterprises – 50% or above shares owned by owner(s) who is/are Macau resident(s), and  

products are made in Macao.    

澳門製造企業（如屬法人商業企業主經營，百分之五十以上的資本由澳門居民擁有，產品於澳門製

造） 

 Macau Youth Enterprises – 50% or above shares owned by owner(s) who is/are Macau resident(s), age of 

applicant is between 21-44 years old. 

澳門青創企業（如屬法人商業企業主經營，百分之五十以上的資本由澳門居民擁有，申請人年齡需介

乎 21至 44歲） 

 Others ( 其他 ) : ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿_____________ 

B. Company Information 公司資料 :

a) Company Name in English 公司英文名  :

b) Company Name in Chinese 公司中文名  :

c) Years of establishment 成立年份 : d) Web Site 網址 :

   Address 地址 : 

   Contact person & Title 聯絡人及職銜 : 

   Contact Number 聯絡電話 

   office 公司  :   Mobile 手提電話 : 

   Email 電郵  : Fax 傳真 : 

e) No. of employees 辦事處員工數目 :

g) Product Range 產品類別 : (please refer to attached sheet請參閱附件)

C. Submission  提交方式 :

Please submit the application form via fax or email to Miss Wing Ng 
請填妥登記表格，並透過傳真或電郵致吳小姐 

Dir電話 : 853 8868 2775 

Fax傳真 : 853 8867 2775 

Email電郵 : supplychain@melco-resorts.com 


